
Z Á P I S

z veřejného  zasedání  zastupitelů obce  KOSOŘICE
konaného  dne  28.12.2005

Přítomni:  Josef Poslt, Jaroslav Kovář, Josef Koštejn, Jiří Hruška, Ing.Tomáš Poslt

Omluven: Jan Bednář,  Václav Vávra

Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil a řídil starosta obce Josef Poslt  a  konstatoval, že jednání zastupitelů je
usnášení  schopné.

Program zasedání:
  1.  Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
  2.  Kontrola minulého zápisu
  3.  Schválení navýšení počtu dětí v MŠ  a  ŠJ
  4.  Schválení složení jednotky sboru dobrovolných hasičů
  5.  Schválení rozpočtového provizoria na rok 2006
  6.  Schválení varianty obecní splaškové kanalizace
  7. Schválení obecně závazné vyhlášky o systému shromažďování a odstraňování 
       komunálního odpadu
  8.  Schválení obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za provoz systému 
       shromažďování a odstraňování komunálního odpadu
  9.  Diskuse
10.  Usnesení
11.  Závěr

Starosta obce navrhl rozšíření programu zasedání o tyto body a zařadit k projednání -
doplnit za bod č.5 a ostatní posunout:

- Doplnění o mandátovou a volební komisi – volba 2.místostarosty
- Schválení rozpočtu na rok 2006  Mikroregionu CHLUM
- Schválení rozpočtových opatření roku 2005

schváleno 5 hlasy

K bodu 1.
Návrhová komise:   ing.Poslt Tomáš, Kovář Jaroslav
Mandátová a volební komise:Poslt Josef, Koštejn Josef, Hruška Jiří 
Ověřovatelé zápisu:  Koštejn Josef, Hruška Jiří
Zapisovatelka: Kovaříková Jaroslava

schváleno 5 hlasy

K bodu 2.
Provedena kontrola usnesení z 21.9.2005 – žádné úkoly nebyly uloženy



K bodu 3.
Navýšení počtu dětí v MŠ a ŠJ  z počtu  23   na  27  z důvodu zvýšeného zájmu rodičů o
umístění dětí.

schváleno 5 hlasy

K bodu 4.
Složení jednotky sboru dobrovolných hasičů obce Kosořice – jedná se zásahovou jednotku,
která musí mít počet  10 členů. Jmenný seznam přiložen. Členové musí projít školením, které
bude provedeno v roce 2006.

schváleno 5 hlasy

K dobu 5.
Rozpočtové provizorium na rok 2006 předložil ing.Poslt  obec bude hospodařit  s 1/12
měsíčně ze skutečnosti roku 2005 do doby schválení rozpočtu na rok 2006.

schváleno 5 hlasy

K bodu 6.
S rozpočtovými úpravami za rok 2005 seznámila p.Kovaříková. Jedná se úpravy položek,
které v rozpočtu byly a v roce 2005 se plánované akce neuskutečnily a o drobné přesuny mezi
položkami jak v oblasti příjmů tak výdajů. Samostatná příloha zápisu.

schváleno 5 hlasy

K bodu 7.
Předložen rozpočet Mikroregionu CHLUM  na rok  2006.  Samostatná příloha zápisu. V tisku
je připravena brožura, která seznámí zájemce o celé oblasti regionu.

schváleno 5 hlasy

K bodu 8.
Mandátová komise oznámila, že zastupitelé jsou v nadpoloviční většině a jsou schopni volby
2. místostarosty obce. Předseda komise p. Poslt Josef předložil návrh na obsazení funkce 2.
místostarosty   Kováře Jaroslava, člena zastupitelstva.

schváleno 4 hlasy

K bodu 9.
Pan starosta seznámil s navrženými variantami obecní splaškové kanalizace, které
vypracovala firma  Recprojekt s.r.o. Pardubice. Jedná se o přípravu zpracování projektové
dokumentace tak, aby tato byla připravena pro případ, že by nám byly uvolněny finanční
prostředky na výstavbu obecní splaškové kanalizace. Zastupitelé se přiklonili k variantě
tlakové kanalizace ve všech částech obce s vlastní čističkou odpadních vod.

schváleno 5 hlasy

K bodu 10.
Pan starosta podrobně seznámil s obsahem Obecně závazné vyhlášky č. 1  o systému
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu
vznikajícího na území obce Kosořice – vyhláška je vyvěšena na úřední desce.

schváleno 5 hlasy

K bodu 11.
S obsahem Obecně závazné vyhlášky č. 2  o  místním poplatku za provoz systému
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu



seznámil p. starosta Poslt – vyhláška je vyvěšena na úřední desce. Na úřední desce jsou
vyvěšeny i informace k této vyhlášce. Výpočet poplatku dle skutečných nákladů byl vypočten
na  Kč 360,00 a zastupitelé navrhli, aby poplatek pro rok 2006 činil pouze 300,00 Kč s tím, že
částku 60,00 Kč bude dotovat z prostředků OÚ.

schváleno 5 hlasy

K bodu 12.
Diskuse:
-  ing.Stránský -  jaká je situace ohledně akce „SAD“
- p. starosta  - na zasíťování parcel máme vlastní prostředky a probíhá územní řízení –         

                zapracováno v územním plánu obce
- p. Štecher      -  elektrický rozvod v zemi
- p. starosta      -  podle POV v horizontu několika příštích let, ale až se bude provádět          

                zasíťování  parcel pro RD v sadě, tak se el.rozvod do země provede u domů,
                podle kterých vedení povede

- p. Grus -   jaké akce jsou plánovány na rok 2006
- p. starosta -   obec požádala o dotaci na opravu komunikace před Kredbovými z důvodu 

                otočky autobusu a také se jedná o střed obce a tato komunikace je ve velmi 
                špatném stavu

-   dále je v jednání s fi Compaq, která provede úpravu zeleně v parku
-   úprava kapličky
-   likvidace staré autobusové zastávky – až budou vybudovány cyklotrasy, tak 
     na tomto místě budou umístěny informační tabule

K bodu 13.
Návrh na usnesení předložil ing.Poslt Tomáš

schváleno 5 hlasy

K bodu 14.
Pan starosta Poslt poděkoval za účast občanů na zasedání a podněty z řad občanů, za dobře
míněné rady a připomínky.  Poděkoval zastupitelům i občanům za práci, kterou pro obec
v uplynulém období vykonali. Do nového roku popřál mnoho zdraví a úspěchů.

Zasedání ukončeno  v 19,20 hod.

Ověřovatelé zápisu: Koštejn Josef
Hruška Jiří

Zapsala: Kovaříková Jaroslava

Poslt Josef
starosta obce


